

# Notes de floristique genevoise, 95-97

Jean-Paul Theurillat<sup>1</sup> et <sup>2</sup>, Cyrille Latour<sup>2</sup>, Daniel Jeanmonod<sup>2</sup> & Patrick Perret<sup>2</sup> ( ds) <sup>2</sup>

## R SUM

THEURILLAT, J.-P., C. LATOUR, M. GREMAUD, D. JEANMONOD & P. PERRET ( DS.) (1999). Notes de floristique genevoise, 95-97. *Saussurea*, 30, p. 131 - 139.

Une septième série de trois « Notes de floristique » ayant trait au canton de Genève (Suisse) est présentée, regroupant 105 observations. Certaines observations sont nouvelles pour les trois secteurs genevois de l'« Atlas » de Welten & Sutter pris individuellement. Plusieurs observations concernent des taxons en danger de disparition, menacés ou rares, aussi bien sur le plan régional (Plateau suisse occidental) que sur l'ensemble de la Suisse.

## ABSTRACT

THEURILLAT, J.-P., C. LATOUR, M. GREMAUD, D. JEANMONOD & P. PERRET (EDS.) (1999). Notes of floristics in Geneva, 95-97. *Saussurea*, 30, p. 131 - 139.

A seventh series of three « Notes of floristics » concerning the canton of Geneva (Switzerland) is presented, consisting of 105 observations. Many observations are new for the three Geneva sectors of the « Atlas » of Welten & Sutter taken individually. Moreover, several observations relate to endangered, vulnerable or rare taxa at the regional level (western Swiss Plateau) as well as at the national level.

Recherch

## MOTS-CLÉS

flore Genève  
flore suisse  
liste rouge  
cartographie

## KEY-WORDS

Geneva flora  
Swiss flora  
Red List  
Cartography

1 J.-P. Theurillat, Fondation J.-M. Aubert, CH-1938 Champex

2 Conservatoire et Jardin botaniques de la Ville de Genève, case postale 60, CH-1292 Chambésy